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To:

Cc

From:

Sent: Fri 9/4/2020 2:11:01 PM

Subject: Re: SPOED: Aanschaf nieuwe GPU kaarten t.b.v. COVID-19 onderzoek

Received: Fri 9/4/2020 2:11:02 PM

Bestel

Perfect, dankje wel.

Met vriendelijke groet,

from: IEKECEN
Sent: Friday, 4 September 2020 15:40

Cc by

Subject: FW: SPOED: Aanschaf nieuwe GPU kaarten t.b.v. COVID-19 onderzoek

AFIMheb ik begrepen dat er met spoed behoefte is aan het bestellen van HPE hardware.

eeft daarvoor zelfs al een mail gestuurd om dit via een onrechtmatige bestelling te laten doen.

Dit laatste is niet noodzakelijk.

Bij SSC-Campus hebben we een contract lopen met Computacenter waarbij we het recht, op het inkopen van

aanvullende diensten en bestellingen van HPE hardware, hebben.

Dit contract is conform aanbestedingsregels gedaan en daarmee hebben we dan ook de mogelijkheid om obv dat

contract een extra hardware bestelling te doen en e.e.a. rechtmatig te doen.

Ik zal bij Computacenter de offerte voor de benodigde hardware opvragen.

Met vriendelijke groet,

SSC-Campus

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Ministerie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Anthonie van Leeuwenhoeklaan 9| 3721MA Bilthoven

Postbus 1| 3720 BA Bilthoven
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van: [EXEC EXEC @rivm.ni>

Verzonden: vrijdag 4 september 2020 15:21

or: IEEE EEE ~~ CI SE >

Onderwerp: RE: SPOED: Aanschaf nieuwe GPU kaarten t.b.v. COVID-19 onderzoek



175082

We hebben begreep ik alleen de GPU kaarten nodig. Geen blade server.

Zie ook bijgevoegde mailwisseling en notitie. Dus dan gaat het niet om de aanschaf van een blade server.

Met vriendelijke groet,

e

RIVM cio office | mobie! [EEN

Verzonden: vrijdag 4 september 2020 15:16

Onderwerp: RE: SPOED: Aanschaf nieuwe GPU kaarten t.b.v. COVID-19 onderzoek

Urgentie: Hoog

Ik heb even overleg gehad met de heren uit ons Hardware team.

Zij zien de volgende mogelijkheid.
Aanschaf van 1 (of 2) blades met daarin dan 2x of 1 V100 GPU kaart.

De aanschaf kan ik misschien buiten de aanbesteding om doen als aanvullende dienst op een bestaand contract.

Daarbij zijn we dan wel afhankelijk van de levertijd.

De vragen die de heren van het hardware team hebben zijn:
Hoeveel GPU reken kracht is er nodig ?

1 blade geeft een singel point of failure, is de aanschaf van 2 blades en dan met 1 GPU card per Blade niet beter?

Met vriendelijke groet,

SSC-Campus

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Ministerie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Anthonie van Leeuwenhoeklaan 9| 3721 MA Bilthoven

Postbus 1| 3720 BA Bilthoven

WWW.SsC-Campus.n

Verzonden: vrijdag 4 september 2020 09:19

Urgentie: Hoog

Ik krijg deze Covid-19 gerelateerde aanvraag door. Gaat om vervanging van Grafische kaarten in het rekengrid. Dat

is BI Aanbod en moet dus door jou orden goedgekeurd.
Wil jij hier naar kijken ajb en op reageren?

Indien er versnel en onrechtmatig besteld wordt zal tevens vooraf goedkeuring moeten komen van

- d.w.z. dat is aan de behoeftesteller om dat te regelen, in dit geval [IEEE
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Tx

From: EE civ.»
Sent: vrijdag 4 september 2020 07:08

Subject: FW: Aanschaf nieuwe GPU kaarten

Ter behandeling (spoed geval, is Covid-19 gerelateerd)

Heb

geadviseerd
om naast aanschaf ook installatie mee te nemen, omdat de grafische kaarten in de

rekengrid servers moeten worden ingebouwd, d.w.z. ze staan in het DC Equinix en leveranciers zullen niet

zondermeer toestaan dat er iets met een server wordt gedaan zonder dat ze daar van op de hoogte zijn. Meestal

vervalt dan de garantie.
Straks even bespreken

From: [EEE< rivm.nl>

Sent: donderdag 3 september 2020 17:44

To: @rivm.nl>

Ce: arivm.nl>; [IEEE EEE ev >; EE EEE.>
Subject: Aanschaf nieuwe GPU kaarten

IER

Hierbij een eerste concept van het memo dat nog in wording is. Er moet nog wat inhoudelijke afstemming
plaatsvinden voordat ik deze verder af kan maken.

Maar ik denk dat het voldoende is voor jouw overleg morgen met [ERELE

Het gaat nu met name over het proces wat gevolgd moet worden om tot aanschaf op de korte termijn over te gaan.

We spreken elkaar morgen na afloop even.

Met vriendelijke groet,

RIVM cio office | mobie! [EXE |


